
Protokół Nr L/22  

z sesji Rady Gminy Kostomłoty  

odbytej w dniu 25 października 2022 r. 

w sali sesyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Kostomłotach 

 

Przewodnicząca  Agnieszka Śladowska  otworzyła obrady i przywitała zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

 

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Leon Barylak TAK  25.10.2022 14:00 Obecny 

2 Barbara Konicka TAK  25.10.2022 14:00 Obecny 

3 Marzena Kruźlak TAK  25.10.2022 14:00 Obecny 

4 Edward Kulig TAK  25.10.2022 14:00 Obecny 

5 Paweł Marchewka TAK  25.10.2022 14:00 Obecny 

6 Józef Osowski TAK  25.10.2022 14:00 Obecny 

7 Sebastian Pawlak TAK  25.10.2022 14:00 Obecny 

8 Ryszard Pisarek TAK  25.10.2022 14:00 Obecny 

9 Marek Pomykała TAK  25.10.2022 14:00 Obecny 

10 Aneta Sawicka TAK  25.10.2022 14:00 Obecny 

11 Waldemar Sudoł TAK  25.10.2022 14:00 Obecny 

12 Jan Szwedo TAK  25.10.2022 14:00 Obecny 

13 Agnieszka Śladowska TAK  25.10.2022 14:00 Obecny 

14 Mariusz Żałobniak TAK  25.10.2022 14:00 Obecny 

15 Marek Żądło TAK  25.10.2022 14:00 Obecny 

 

 

 



Planowany porządek posiedzenia 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XLIX/22 z  sesji Rady Gminy Kostomłoty.  

4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2022 rok. 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia 

Młodzieżowej Rady Gminy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, 

Sportu i Wypoczynku. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie Budziszów, dla działki nr 79/2 obręb 

Budziszów. 

12.  Wnioski i oświadczenia. 

13.  Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad L/22 sesji Rady Gminy. 

Przebieg spotkania 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kostomłoty Agnieszka Śladowska otworzyła sesję i 

oświadczyła, że zgodnie z lista obecności w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co stanowi 

kworum  pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Powitała radnych oraz 

zaproszonych gości. Listy obecności stanowią załącznik nr 1, nr 2 i nr 3. 

 

Ad. 2. Przyjęcie programu sesji. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 



3. Przyjęcie protokołu Nr XLIX/22 z  sesji Rady Gminy Kostomłoty.  

4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2022 rok. 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej 

Rady Gminy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, 

Sportu i Wypoczynku. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie Budziszów, dla działki nr 79/2 obręb 

Budziszów. 

12.  Wnioski i oświadczenia. 

13.  Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad L22 sesji Rady Gminy. 

Radny Marek Pomykała zawnioskował o wniesienie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie obniżenia średnich cen skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 

rok 2023. Pani Wójt poprosiła radcę prawnego o wyjaśnienie czy radny Pomykała może 

wnieść projektu uchwały, który nie uzyskał akceptacji Komisji Rolnictwa. Radca prawny 

Monika Gadzicka-Kowalska wyjaśniła, że radny może wnieść wniosek formalny, który 

należy przegłosować. Z uwagi na to, że nie zgłoszono dalszych uwag i wniosków 

Przewodnicząca poddała wniosek radnego pod głosowanie. Wynik głosowania Za – 7 głosów, 

Przeciw – 8, Wstrzymało się – 0. Wniosek radnego o rozszerzenie porządku obrad nie został 

przyjęty. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu Nr XLIX/22 z  sesji Rady Gminy Kostomłoty.  

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był wyłożony w Biurze Rady i nikt z radnych 

nie wniósł poprawek ani uwag do protokołu. Radni w głosowaniu, poprzez podniesienie ręki, 

jednogłośnie przyjęli protokół nr XLIX/22. 

 

Ad. 4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

Na wniosek Przewodniczącego Pani Wójt przedstawiła informację o działalności między 

sesjami. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Otrzymaliście Państwo sprawozdanie z działalności Wójta, 

jeżeli są pytania chętnie odpowiem. Jak wiecie jesteśmy w trakcie budowy trzech inwestycji, 

jutro będzie przetarg na wod.kan. na kwotę 6 500 000,00. Budujemy  OSP w Bogdanowie, 

świetlicę wiejską w Wichrowie, świetlicę wiejską w Chmielowie. Prace idą zgodnie z 

terminem, mamy co tydzień radę budowy, omawiamy problemy. Realizujemy także programy 

na docieplenie, pompy ciepła i fotowoltaikę w szkołach, kończymy dzisiaj Mieczków i 

przechodzimy na Karczyce. Myslę, że do końca roku zdążymy w Kostomłotami. Oprócz tego 

mieliśmy w tym miesiącu  Dzień Seniora, bardzo dziękuję wszystkim zaangażowanym, 



piękna uroczystość. Dziękuję również za tytuł jaki otrzymałam „Przyjaciel Seniora” , bardzo 

dziękuję za docenienie. Oprócz tego braliśmy udział w konferencjach z Wojewodą w sprawie 

węgla, nie ma jeszcze ustawy. Tak jak mówiłam spotkam się najpierw z radnymi i będziemy 

rozmawiać na temat dystrybucji  węgla przez gminę. Jest wiele niejasności i na dzień 

dzisiejszy nic na ten temat nie powiem, bo jeszcze będą czynić poprawki do tego co zostało 

złożone do Sejmu. Jeżeli chodzi o dodatek 3 tys.  dostałam z Biura Poselskiego informację, że 

uwzględnili nasze  prośby i już jest poprawka zatwierdzona żeby ten dodatek nie był na 

numer  budynku, tylko na piec. Będziemy weryfikować jeszcze raz wnioski. Chciałabym 

żebyście przekazywali, że deklaracje czym palimy był czas do 18 sierpnia i ci, co złożyli do 

18 sierpnia mogą ubiegać się o dodatek 3 tys. Ci, co nie złożyli tzw. spóźnialscy, 

zaproponowaliśmy wczoraj Wojewodzie żeby abolicje zastosowali, czyli przedłużenie, do 

końca roku. Musi być ustawa, czekamy na zmianę. Natomiast po 17 sierpnia jeżeli ktoś złożył 

nowe źródło opalania i przedstawi dokument, wtedy jest uwzględniany i ten dodatek będzie 

wypłacany. Na dzień  dzisiejszy, w pierwszej transzy, zapotrzebowanie prawie 4 mln 

otrzymaliśmy  1 300 000,00, czekamy na pieniądze, jak tylko dotrą będziemy wypłacać. Będę 

prosiła sołtysów, chciałabym się spotkać ze wszystkimi sołtysami, żebyśmy omówili zasady 

funkcjonowania świetlic. Wszystkie samorządy podjęły działania, dlatego, że ceny energii i 

ceny utrzymania tak wzrosły, że musimy się zastanowić  co zrobić żeby jednak nie wydawać 

pieniędzy na darmo. Chciałabym zwrócić też uwagę, monitował prezes ZGK, są świetlice i 

trzeba to sprawdzać, gdzie woda non stop w toaletach leci. Żeby nie było rozczarowania jak 

będę z wiejskich pieniędzy potrącać za zużycie wody, bo to już wchodzi w duże pieniądze. 

Jesteśmy przed przetargiem na śmieci, nie wnioskujemy na razie podwyżek, ponieważ nie 

wiemy jakie ceny przyjdą. Na dzień dzisiejszy brakuje nam w granicach 200 tys., dokładamy 

to z budżetu gminy. Niemniej jednak będziemy zastanawiać się nad nowymi stawkami. 

Prowadzimy rozmowy z trzema inwestorami, dwóch to tutaj zmieniamy plany, trzeci inwestor 

też zapowiedział się, że ma chęć budowy w Kostomłotach. Jeżeli będą szczegóły dograne, to 

powiem o jaka inwestycję chodzi. Jeżeli są pytania , to bardzo proszę odpowiem. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję i ja zamknęła z powodu braku chętnych do 

dyskusji. Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że radni otrzymali sprawozdanie, następnie 

otworzyła dyskusję i ja zamknęła z uwagi na brak chętnych do dyskusji. Sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu nr 5. 

 Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Śladowska zgłosiła wniosek formalny o 

nieodczytywanie uchwał, przypomniała także, że wszystkie projekty uchwał zostały 

szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji wspólnych. Radni przyjęli wniosek 

jednogłośnie, 15 głosów za. 

 

Ad.6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2022 rok. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu.  Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy w sposób następujący: 

Głosowania:  



Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Kostomłoty na 2022 rok. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 25.10.2022 14:10 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 2 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 1 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 25.10.2022 14:11 

2 Ryszard Pisarek Za 25.10.2022 14:11 

3 Leon Barylak Za 25.10.2022 14:11 

4 Edward Kulig Wstrzymał się 25.10.2022 14:11 

5 Józef Osowski Przeciw 25.10.2022 14:11 

6 Barbara Konicka Za 25.10.2022 14:11 

7 Paweł Marchewka Za 25.10.2022 14:11 

8 Marek Pomykała Za 25.10.2022 14:11 

9 Aneta Sawicka Za 25.10.2022 14:11 

10 Jan Szwedo Za 25.10.2022 14:11 

11 Agnieszka Śladowska Za 25.10.2022 14:11 

12 Marek Żądło Przeciw 25.10.2022 14:11 

13 Waldemar Sudoł Za 25.10.2022 14:11 

14 Marzena Kruźlak Za 25.10.2022 14:11 

15 Sebastian Pawlak Za 25.10.2022 14:11 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 



Ad.7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu.  Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy w sposób następujący: 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kostomłoty. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 25.10.2022 14:11 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 10 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 1 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 4 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 25.10.2022 14:11 

2 Ryszard Pisarek Za 25.10.2022 14:11 

3 Leon Barylak Za 25.10.2022 14:11 

4 Edward Kulig Wstrzymał się 25.10.2022 14:11 

5 Józef Osowski Przeciw 25.10.2022 14:11 

6 Barbara Konicka Za 25.10.2022 14:12 

7 Paweł Marchewka Wstrzymał się 25.10.2022 14:11 

8 Marek Pomykała Za 25.10.2022 14:12 

9 Aneta Sawicka Za 25.10.2022 14:12 

10 Jan Szwedo Za 25.10.2022 14:11 

11 Agnieszka Śladowska Za 25.10.2022 14:11 

12 Marek Żądło Wstrzymał się 25.10.2022 14:11 

13 Waldemar Sudoł Za 25.10.2022 14:11 



14 Marzena Kruźlak Za 25.10.2022 14:11 

15 Sebastian Pawlak Wstrzymał się 25.10.2022 14:11 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 8.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia 

Młodzieżowej Rady Gminy. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Radny Edward Kulig zgłosił uwagę do przedmiotowego projektu, zdaniem radnego powinno 

się poczynić starania do utworzenia Rady Młodzieży. Na wniosek Radnego Edwarda Kuliga 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  odczytała  uzasadnienia do uchwały. 

Radca Prawny Monika Gadzicka-Kowalska wyjaśniła, że radni rozpatrują tylko petycję i to 

nie zamyka drogi do utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy z inicjatywy radnych, czy też 

wójta. Poinformowała również, że na sesji należy podjąć merytoryczną decyzję, bo należy 

powiadomić wnoszącego petycję o sposobie jej rozpoznania. Radny Kulig zobowiązał się do 

rozeznania tematu w terenie, poprosił sołtysów o zgłaszanie młodzieży zainteresowanej pracą 

w Radzie Młodzieży do Komisji Oświaty.                       

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji,  Przewodnicząca poddała uchwałę pod 

głosowanie. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 25.10.2022 14:18 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 3 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 25.10.2022 14:18 

2 Ryszard Pisarek Za 25.10.2022 14:18 

3 Leon Barylak Przeciw 25.10.2022 14:18 



4 Edward Kulig Za 25.10.2022 14:18 

5 Józef Osowski Za 25.10.2022 14:18 

6 Barbara Konicka Przeciw 25.10.2022 14:18 

7 Paweł Marchewka Za 25.10.2022 14:18 

8 Marek Pomykała Za 25.10.2022 14:18 

9 Aneta Sawicka Za 25.10.2022 14:18 

10 Jan Szwedo Za 25.10.2022 14:19 

11 Agnieszka Śladowska Za 25.10.2022 14:18 

12 Marek Żądło Za 25.10.2022 14:18 

13 Waldemar Sudoł Przeciw 25.10.2022 14:18 

14 Marzena Kruźlak Za 25.10.2022 14:18 

15 Sebastian Pawlak Za 25.10.2022 14:18 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia, Sportu i Wypoczynku. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu.  Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy w sposób następujący: 

 

 

 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji 

Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Wypoczynku. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 25.10.2022 14:20 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 



Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 25.10.2022 14:20 

2 Ryszard Pisarek Za 25.10.2022 14:20 

3 Leon Barylak Za 25.10.2022 14:20 

4 Edward Kulig Za 25.10.2022 14:20 

5 Józef Osowski Za 25.10.2022 14:20 

6 Barbara Konicka Za 25.10.2022 14:20 

7 Paweł Marchewka Za 25.10.2022 14:20 

8 Marek Pomykała Za 25.10.2022 14:20 

9 Aneta Sawicka Za 25.10.2022 14:20 

10 Jan Szwedo Za 25.10.2022 14:20 

11 Agnieszka Śladowska Za 25.10.2022 14:20 

12 Marek Żądło Za 25.10.2022 14:20 

13 Waldemar Sudoł Za 25.10.2022 14:20 

14 Marzena Kruźlak Za 25.10.2022 14:20 

15 Sebastian Pawlak Za 25.10.2022 14:20 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 10.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu.  Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy w sposób następujący: 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty. 

 



Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 25.10.2022 14:20 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 25.10.2022 14:21 

2 Ryszard Pisarek Za 25.10.2022 14:21 

3 Leon Barylak Za 25.10.2022 14:21 

4 Edward Kulig Za 25.10.2022 14:21 

5 Józef Osowski Za 25.10.2022 14:21 

6 Barbara Konicka Za 25.10.2022 14:21 

7 Paweł Marchewka Za 25.10.2022 14:21 

8 Marek Pomykała Za 25.10.2022 14:21 

9 Aneta Sawicka Za 25.10.2022 14:21 

10 Jan Szwedo Za 25.10.2022 14:21 

11 Agnieszka Śladowska Za 25.10.2022 14:21 

12 Marek Żądło Za 25.10.2022 14:21 

13 Waldemar Sudoł Za 25.10.2022 14:21 

14 Marzena Kruźlak Za 25.10.2022 14:21 

15 Sebastian Pawlak Za 25.10.2022 14:21 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie Budziszów, dla działki nr 79/2 obręb 

Budziszów. 



Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu.  Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy w sposób następujący: 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie Budziszów, dla 

działki nr 79/2 obręb Budziszów. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 25.10.2022 14:22 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 25.10.2022 14:22 

2 Ryszard Pisarek Za 25.10.2022 14:22 

3 Leon Barylak Za 25.10.2022 14:22 

4 Edward Kulig Za 25.10.2022 14:22 

5 Józef Osowski Za 25.10.2022 14:22 

6 Barbara Konicka Za 25.10.2022 14:22 

7 Paweł Marchewka Za 25.10.2022 14:22 

8 Marek Pomykała Za 25.10.2022 14:22 

9 Aneta Sawicka Za 25.10.2022 14:22 

10 Jan Szwedo Za 25.10.2022 14:22 

11 Agnieszka Śladowska Za 25.10.2022 14:22 

12 Marek Żądło Za 25.10.2022 14:22 

13 Waldemar Sudoł Za 25.10.2022 14:22 



14 Marzena Kruźlak Za 25.10.2022 14:22 

15 Sebastian Pawlak Za 25.10.2022 14:22 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 12.  Wnioski i oświadczenia. 

Radny Marek Żądło przypomniał, że na ostatniej sesji złożył petycję mieszkańców ulicy 

Sportowej, Jaśminowej i Klonowej w Kostomłotach w sprawie progów zwalniających i 

znaków ograniczających prędkość, chciałby mieć wiedzę na jakim etapie  znajduje się 

przedmiotowa petycja. Odpowiadając pani Wójt stwierdziła, że zadanie przyjęto do realizacji 

i mimo, że komisja jeszcze nie była w terenie, to wykonywane jest odwodnienie drogi, znaki 

zostały zamówione, jest w posiadaniu jednego progu zwalniającego, a drugi próg należy 

zakupić. 

Radny Edward Kulig poinformował, że sołtys Paździorna oczekuje odpowiedzi na swój 

wniosek z września 2021 r. w sprawie oczyszczenia chodnika. Radny chce wiedzieć w jaki 

sposób Gmina załatwi tę sprawę. Pani Wójt stwierdziła, że nie może przymusić  mieszkańców 

do czyszczenia chodników. Podkreśliła, że gmina nie będzie sprzątać chodników, sugeruje 

stosować taką procedurę jak w przypadku koszenia terenów zielonych. 

Radny Marek Pomykała wystąpił z informacją dla oglądających transmisję sesji rolników i 

poinformował, że w trakcie posiedzenia Komisji Rolnictwa przedstawił projekt uchwały  w 

sprawie obniżenia średniej cen skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 

rok 2023. Stanowisko pani Wójt, to przyjęcie stawki żyta proponowanej przez GUS, część 

radnych poparła stanowisko Wójta i projekt uchwały nie został przyjęci przez Komisję 

Rolnictwa. Radny zarzuca pani Wójt brak dyskusji z Komisją, podkreślił również, że 

przyjmując stawkę GUS Wójt nie uwzględniła wzrostu cen nawozów oraz środków ochrony 

roślin. Odpowiadają radnemu pani Wójt przypomniała, że co roku w gminie przyjmowana 

jest stawka GUS, która jest średnią z 11 kwartałów i uważa, że taka stawka jest uczciwa. 

Zaznaczyła, że każde obniżenie stawki skutkuje zmniejszeniem subwencji. Przypomniała, że 

przyjmując podatek od nieruchomości nie obniżono stawki podatku dla przedsiębiorców, 

którzy nie korzystają z dopłat, natomiast rolnicy tak. 

Ad. 13.  Sprawy różne. 

Radny Ryszard Pisarek podkreślił, że Gmina musi dbać o interesy całej społeczności. 

Następnie podziękował pani Wójt, pracownikom UG, radnym oraz sołtysom za pracę i 

przedstawił wyniki rankingu „Najlepsze gminy w Polsce”. W kategorii gminy wiejskie, za 

zaangażowanie pod względem rozwoju  inwestycyjnego,  na 1523 gminy Kostomłoty 

znalazły się na  648 miejscu. Radny podkreślił, że osiągnięcie tego miejsca to zasługa 

wszystkich i gminy i radnych. 

W dalszej części pani Wójt poinformowała, że przez kolejne dwa dni w Urzędzie Gminy będą 

prowadzone ćwiczenia obronne dlatego prosi o cierpliwość i wyrozumiałość. 



Na pytanie radnego Kuliga dot. sufitu w świetlicy w Godkowie  pani Wójt poinformowała, że 

projekt  zostanie zlecony, a remont świetlicy zostanie uwzględniony w roku przyszyłym. Na 

dalsze pytanie radnego dotyczące odbioru świetlicy w Paździornie stwierdziła, że odbiór 

będzie jeszcze w roku bieżącym. 

Odpowiadając na pytanie radnego Marchewki o projekt remontu świetlicy w Piotrowicach 

poinformowała, że jest zakres prac remontowych. Zdaniem radnego powinien być wykonany 

projekt, w którym powinno się uwzględnić przebudowę sanitariatów, z których w chwili 

obecnej nie skorzysta osoba niepełnosprawna. Pani Wójt przypomniała, że do remontu 

przyjęła zakres prac, który otrzymała od Rady Sołeckiej. 

 

Ad. 14. Zakończenie obrad L sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Zamykam obrady L sesji Rady Gminy 

Kostomłoty. 

Sesja trwała od godz. 14.00 do godz. 14.45. 

Protokołowała Irena Piotrowska 

 

 

 

 


